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Protokół Nr t|2024
z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich
odbytego w dniu 6 lutego fO24 roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzyt Przewo dn\czący Bogusław Bartos i na
wstępie powitał wszystkich członków.
Stwierdził on, ię na stan 5 członków zgodnie z Listą obecności w posiedzeniu
tdziałbierzę 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obęcności stanowi załącznik nr 1 do protokofu.

Następnie Przewodniczący Komisj i powitał :
- WÓjta Gminy Henryka Koniecznego,
- Skarbnik Gminy Annę Wajnberger,
. Sekretarza Gminy Barbarę Badelskq,
. Kięrownik GoPS-u Agnieszkę Czechowską,
. Kierownik GBP Mariannę Gtqbała,
- KsięgowqPZoZ Agnieszkę Skawińską,
- Przęwodnicząca Zespofu Interdyscyplinarnego - Magdalenę Pluta,
- lnspektora Jacka Stachurskiego
. Prezesa GLKS.u Hubęrta Szymczyka,

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Ad pkt 2.

Przewodniczący Komisji zapoznat zebranych z proponowanym
porz4dkiem posiedzenia, do którego nie było uwag. Komisja więc jednogłośnie
pr zy j ęŁa prop onow any p or ządek w następuj ącym brzm i en iu :

otwarcie posiedzenia i stwierdzęnię quorum.
2. P rryjęcie porządku posied zęnia.
3. Przyjęcie protokołu zę wspólnego posiedzenia Komisji z dnia 19 grudnia

2423 r.
4. Zapaznanie się Ze sprawozdaniem z działalności Gminnęgo oŚrodka Pomocy

Społecznej w Fałkowie w f023 roku.
5. Ana|iza informacji na temat działa|ności Zespołu Interdyscyplinarnego

L



w 2423 roku.
6. Przedstawienie sprawozd ania z dziataIności oSP.
7 . P rzedłoŻenie sprawozd ania z działaln ości placówek kul tury :

- Gminnęj Biblioteki Publicznej w Fałko*i. i filii w Czermn ię za 2023 rok
oraz zapoznanie się z planami pracy w/w insĘrtucji na fO24 rok.

8. Przedło Żęnie sprawozd ania z dziata\naści Puńlic znęgo Zakładugpieki
Zdrowotnej za20L3 rak.

9. Zapomanie się Ze Sprawozdaniem z działa1ności Gminnego Ludowego Klubu
Sportowe go za 2A23 rok.

l0. Sprawozdanię zdziałalnoŚci Komisji Spraw obywatelskich za2023 rok.12. Sprawy róŻnę.
13 . Zakoilczęnie posiedzenia.

Porzqdek posiedzenia stanowi załącznik nr 3 do protokółu"

Ad pkt 3.

Komisja jednogłośnie przyjęła protokot z poprzedniego posiedzenia
wsrystkich Komisji odbytego w dniu 19 grudnia zaz: .oku ni- wnosz4C
żadnych uwag.

Ad pkt 4.

W tym punkcie Prowadzący udzielit głosu Kierownik GoPS-u Agnieszce
Czechowskiej, która zapoznała wszystkich ze sprawozdaniem z działa|ności
Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Fałkowie w 2a23 roku.

Radna E|Żbieta Śliwińska zapytała jakie warunki musi spełniaĆ uczen by
otrzymać sĘlpendium.

Pani kierownik odpowiedziała, Że przede wszystkim musi występować niski
dochód _ nię przekraczający 600 zł na osobę w rodzirri e i jeszcze innę kryteria
np. bezrobotność.

Do sprawozdania nie było innych pytan i uwag, stanowi załącznik nr 4 do
protokołu.

Ad pkt 5.

w kolejnym punkcie obrad Prowadzqcy udzielił głosu p. Magdalenie
Pluta - Przęwo dniczącej Zespotu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwd ziałania
Przemocy Domowej w Grninie Fatków, która przedstawiła informacię



z dziaŁalności tego Zespołu w f0f3 roku. Nie było pytań do przedstawionej

informacji i stanowi ona załącznik nr 5 do protokotu.

Ad pkt 6.

Informacj ę z działalności ochotniczych Strazy Pozarnych za 2023 rok
przedstawit Komendant Gminny a Zarazęm radny GrzegorzZganiacz.

Radna E|ibięta Śliwińska zapytała dla kogą Są przęznalzone obozy
Wypoczynkowe dla młodzieĘ struŻackiej .

Grzegorz Zgartiacz odpowiedział, Że te obory przęZnaczone są dla członków
Młodzięzowej Druzyny P oiarniczej.

Nie było więcej pyta{l'do informacji, stanowi ona załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 7.

W tym punkcie Prowadzący udzielił głosu pani Kięrownik Gminnej

Bibliotęki Publicznej w Fałkowie Mariannie Głąbała, która przedłaĘła
sprawozdanie z działalności placówek kultury, tj. Gminnej Biblioteki
Publicznej w Fałkowie i filii w Czermnie za 20f3 rok oraz zapaznała

zebranych z planami pracy w/w instytucji na 20f4 rok.

Nie było pytań do przedstawionej informacji, stanowi ona załącznik nr 7 do

protokołu.

Ad pkt 8.

W Ęm punkcie zabrała głos księgowa Publicznego Zakładu opieki
Zdrowotnej w Fałkowie Agnieszka Skawińska, która przedstawiła

sprawozdanie dotyczące gospodarki finansowej publicznej służby zdrowia za
2023 rok. Do przedstawionego sprawozdania nię było uwag i stanowi ono

załączniknr 8 do protokołu.

Ad pkt 9.

Prowadzący w tym punkcie poprosit o zabranie głosu Prezęsa Gminnego
Ludowego Klubu Sportowego w Fałkowię Huberta Szymczyka, który odcrytał
szczegółowe Sprawozdanię z działa1ności GLKS w Fałkowie zaŻaf3 rck.
Do sprawozdania nie było uwag' stanowi za|ąeznik nr 9 do protokołu.



Ad pkt 10.

Informacje Z pracy Komisji Spraw obywatelskich za 2a23 rok odczytał
Przewodniczący Komisj i Bogusław Bartos.
Informacja ta stanowizałącznik nr 10 do protokofu.

Ad pkt 11.

W tym punkcie jako pierwsza zabrała głos Sekretarz Gminy
Barbara Badelska, która omÓwiła projekt uchwaĘ doĘczący likwidacji
punktów przedszkolnych. Przedstawiony projekt jest następstwem [Jchwaty }*{r

LIIl37f/2023 Rady Gminy w. Fałkowie z dnia 29 listopada 2a23 r. w sprawie
zamiaru likwidacji punktów przedszkolnych prowadzonych przez Gminę
Fałków.
Zlikwidowanie punktów przedszkolnych doprowad zi óo zniesienia podwój nych
jednostek organizacyjnych rea|izl4qcvch wychowanie przedszkolne na terenie
Gminy Fałków, poprawi organizację pracy i zarządzartię oddziałami
przedszkolnymi funkcjonującymi w szkołach, korzystnię wpłynie na jakoŚć

oferty edukacyj n ej or az poziom wychowania.
Następnie o głos poprosiła Skarbnik Gminy Anna Wajnberger i przedsta:viła
projekt uchwaĘ w sprawie niewyodrębniania funduszu sołeckiego w 2a25 roku.
Uzupełniajqc p. wójt Henryk Konieczny dodał, Że w całej gminie trwają
przeróŻne inwesĘcje i widaĆ jak się rozwijamy. Praktycznie w każdĄ
miejscowości coś się dzieje i wójt jest przeciwny wyodrębnianiu i wydzielaniu
takich środków w budzecie gminy naprzyszĘ rok. Stąd propozycjatej uchwaĘ.
Następnie p. Skarbnik przedstawiła projekt następnej uchwaĘ, który dotyczył
zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub
roboty budowlane przy zabytkach połozonych na terenie Gminy Fałków,
wpisanych do rejestru zabytkaw lub gminnej ewidencji zabytków, w ramach
Rządowego Programu odbudon.,y Zabytkow.
Następnie projekt uchwĄ w sprawie wyraŻenia zgody na dokonanie zamiany
nieruchomoŚci gruntowych połozonych w obrębie geodezyjnym FałkÓw
przedstawił inspektor Jacek Stachurski. Zamiana ta podyktowana jest potrzeba
poszerzenia boiska sportowego dla osiągnięcia wymaganych pomiarÓw.
Zarniana nast4pi bez dopłat.
Następny projekt uchwaĘ omÓwiła p. Kierownik GoPS.u Agnieszka
Czechowska. Uchwała dotyczyŁa asystenta osobistego osoby z
niepełnosprawnością - edycjiw 2024 roku.



Ad pkt 12.

Jako pierwsza W dyskusji głos zabraŁaradnaE\Żbieta Śliwińska zwracajqc
się z prośbą do Komisji Spraw obywatelskich i całej rady gminy Z prośbą o
większe dofinansowanie do renowacji organów w czermińskiej parafii' jeśli
tylko będą odpowiednie programy i nabory w tym temacie. W dalszej swei
wypowiedzi radna w imieniu mieszkańców ulicy osnowa od ,,Strugi'' w stronę
Wąsosza i od ,,kapIiczki,, w stronę ZuzÓw o wykonanie odpływu z drogi,
poniewaz w czasie opadów powstającękałuŻe oblewaj4 pobliskie płoty i niszczq
ogrodzenie.
W odpowiędzi pan Wójt Henryk Konieczny wyjaśnił, ie jeś|i chodzi o organy to
potrzebn4kwotę oszacował ksi4dz proboszcz i stęd się wzięła taka wartość.
Pan Wójt poinformował równięz o fakcie podjęcia przez radę gminy uchwałę
b ezpr zetatgowej spr ze daiy dz\ałki w C zerm n ie wy cenion ej prze Z r ze czo Znawcę

na kwotę 120 000 zt + VAT, a|e zainteresowany nabywca wycofał się.

Ad pkt 13.

Po zreallzowaniu Ze porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji
podziękował wszystkim zaudział i zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała:
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